
Referat FAU 26.september 2022 
1. Godkjenning av agenda - OK. 

2. Kommentarer til forrige referat - Ingen. 

 

3. Velkommen til nye - Linda presenterte hva FAU er og hva FAU Olsvik har gjort bakover i 

tid (de siste 5-8 år). 

4. Nytt styre: 

Linda - Leder 

Marita - Sekretær 

Joachim - 1. Nestleder 

Sølvi - 2.Nestleder 

Kai  - Kasserer 

5. Rektor informerer: 

 - Det er streik på skolen: 

Bibliotekaren har vært tatt ut siden streiken startet i juni. Dette har gjort det vanskelig å dele 

ut fysisk læremateriell til elevene og chromebooks, mange klasser har ikke fått utdelt bøker 

enda. Rundt 50% av nasjonale prøver er gjennomført, og det vil bli umulig å gjennomføre alt 

om streiken skulle vedvare fremover i tid. Leirskole og andre planlagte skoleturer vil måtte 

avlyses på de datoer det tidligere har vært planlagt på. Men leirskole er en rettighet, så man vil 

se på muligheter for alternative datoer (og kanskje alternativt sted også). Det er opprettet 

"grupper" på skolen hvor barn som trenger ekstra oppfølging deltar i aktiviteter på skolen 

(ikke undervisning!).  

-Ang Vigilo: 

Det er viktig for oss på skolen at foreldre melder ifra i Vigilo hvis barn ikke skal på SFO. 

Dette gjelder på generell basis, ikke bare under streiken. Foreldre må bli flinkere til å gi 

beskjed i Vigilo i forhold til påmelding til "lang-dager" på SFO (første anledning for dette er i 

høstferien). Påmelding til lang-dager må skje via Vigilo på nett, og ikke i appen! Det er også 

viktig å huske på at hvis man har meldt barnet på lang-dager men finner ut at barnet ikke skal 

komme på en eller flere av de dagene likevel, så må man melde ifra om dette til SFO. Dette 

må skje i Vigilo så fort man vet om fraværet. Det er viktig at vi på skolen til enhver tid vet 

hvem som skal komme, slik at vi kan etterlyse dem om de ikke kommer. 

Man vet at enkelte foreldre har problemer med samtykke skjema og påmelding til lang-dager i 

Vigilo sin nett-modul, og dette jobbes det med å rette opp i. Skolen trenger også at foreldre gir 

samtykkene i nettleser, slik at vi kan ha oversikt over dette. 

 

6. Høringsfrist skole-barnehageplan 

- Fau leder har sendt inn innspill fra FAU Olsvik, rektor har sendt inn på vegne av skolen, og 

andre deltakere i møtet har også sendt inn innspill på vegne av seg selv som privatpersoner. 

Enighet rundt bordet at man som et minimum burde klare å rive den gamle barnehagen, for 

dette kan ikke vente i 2 år til evt. ny barnehage bygges (hvis den blir vedtatt bygget i det hele 

tatt). Andreas melder at han fremdeles ønsker å kjøre en sak i media på situasjonen med den 

gamle byggmassen, i forhold til at den bør rives omgående. 

7. Økonomi: Saldo 10.000kr 

- Ingen utgifter eller inntekter siden forrige møte. 

8. Fordeling i grupper: 

Oddbjørn 8EF, Stian 2B, Maylinn 8CD, Sølvi 1A, Vibeke 5A, Marita 7B, og Line 2C utgjør 

Skolemiljø/arrangement gruppen. 

Kent-Andre 1C, Hilde 2A og Leif Arne 4B utgjør Trafikk gruppen. 

Anders 3A, Joachim 7A, Einar 3B, Kjetil 4A og Andreas 6A utgjør Natteravn gruppen. 



9. Grupper: 

Natteravn, Skolemiljø/arrangement, trafikk. 

- Det ble orientert litt for nye medlemmer i FAU om hva de forskjellige gruppene er tenkt at 

skal drive med fremover i tid, og hva de har drevet med bakover i tid. 

10. Valg av SU rep. 

- Margit og Einar meldte seg som ny SU representanter. 

11. Eventuelt 

-Ikke noe spesielt. 

12. Neste møte 

- 24.oktober 2022, klokken 19-21 på Olsvik skole. 
 


